
            

          

Särskilt yttrande 
 

Objektsgodkännande Utbyggnad särskilda uppställningsplatser för 

mikromobilitet 2024-2025   
 

I detta ärende behandlar vi ett objektgodkännande för fler uppställningsplatser för elsparkcyklar.  

Vi i Centerpartiet anser att istället för att kommunen utvecklar och bekostar dessa 

uppställningsplatser, hade det varit bättre om man bjudit in privata företag i en upphandling där 

hela eller delar av kostnaden kunnat finansieras genom reklamytor på uppställningsplatserna. 

Genom att bjuda in privata företag får man dessutom tillgång till fler idéer på 

uppställningsplatsernas utformning. 

 

Tekniska nämnden 30 januari 2024 

 

Henrik Malmberg 

 


